
Fomen t revis a l'autovi a 
Lleida-Osc a a Alpica t 
A petició del grup de CÍU al Senat 

MADRID  La ministra de Fo-
ment, Magdalena Alvarez, es 
va declarar ahir disposada a re-
visar el projecte de la futura au-
tovía de la N-240 i la seua con-
nexió amb la A-2 a Alpicat, 
després d'haver introduit can-
vis en els plánols origináis que 
han despertat l'oposició de 
l'ajuntament. Alvarez responia 
d'aquesta manera a una pre-
gunta formulada peí senador 
de CiU per Lleida Ramón 
Companys, tot i que va apun-

tar que "la proposta d'Alpicat 
ésmés costosa". 

El nou projecte de l'autovia 
de la N-240 a Alpicat ha rebut 
critiques de l'ajuntament i del 
grup de CiU al Senat. Com-
panys i l'alcalde, Pau Cabré, 
van afirmar que la proposta ac-
tual preveu un tram de 600 
metres que transcorrerien a 3 
metres per sota del nivell deis 
terrenys limítrofs i, van apun-
tar, podrien negar-se amb les 
pluges.» 


